
Poznań, dnia 21.11.2017r. 
 
 
 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie  ulicy Nasiennej  

 

Bardzo proszę o informację, kiedy zostanie dokończona ulica Nasienna (w kierunku 

akademików). Jest tam fragment ulicy, który nie jest utwardzony. Ulica jest 

niedokończona co utrudnia wykorzystanie jej w pełni. 

 

 

 

Z poważaniem, 

Małgorzata Dudzic-Biskupska 

Radna Miasta Poznania 

 

 
 
 


